
                                          Sprawozdanie  
z działalności Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

                                             za rok  2023. 

 

Komisja w składzie: 

1. Bożena Karwowska – Przewodnicząca 
2. Dariusz Gólnik – Wiceprzewodniczący 
3. Władysław Kowalczyk – Członek 
4. Leszek Śpiewak – Członek  
5. Tadeusz Danielczyk – Członek 
6. Jarosław Mergalski – Członek 
7. Leszek Pepłowski – Członek 
8. Robert Wojciechowski -Członek 

W okresie działalności Komisja pracowała bardzo merytorycznie, 
rzetelnie i ze 100% frekwencją. Odbyła 12 -posiedzeń. Członkowie 
komisji uczestniczyli również w sesjach nadzwyczajnych. Podczas 
wszystkich posiedzeń Radni zapoznawali się z  materiałami  sesyjnymi , 
opiniowali m.in. projekty uchwał dotyczące sprzedaży i dzierżawy mienia 
gminnego oraz pisma, jakie wpływały do Biura Rady. Komisja 
analizowała  wykonanie budżetu gminy za 2023r. Często  pracowała   
podejmując trudne decyzje dotyczące   inwestycji  i różnych zadań 
własnych  w czasie kiedy następowały gwałtowne zmiany, i była bardzo 
mała przewidywalność   jaka kwota dotacji spłynie do Gminy.( chodzi tu 
m.in. o wysokości   subwencji  , udział dotacji w procentach  50%,75% 
czy 80% , oraz mniejsze wpływy do budżetu z podatku PIT 5.   Burmistrz 
kierując się zasadą celowości  i oszczędności w gospodarowaniu 
środkami  publicznymi realizował w miarę potrzeb każdą  z dziedzin 
Zadań Własnych Gminy.   Szczególnie aktywnie  Komisja pracowała przy 
analizie  i zatwierdzeniu projektu budżetu na  rok 2024. W grudniu 
opracowany został plan pracy na kolejny rok.  Biorąc pod uwagę rok 
sprawozdawczy komisja wypracowała trzy wnioski, które zostały 
zrealizowane. W obradach komisji uczestniczyli: Burmistrz Nidzicy, 
Kierownicy Merytoryczni Wydziałów Urzędu, Prezesi spółek, Dyrektorzy, 



Sołtysi oraz mieszkańcy i zapraszani goście. Posiedzenia Komisji w 2023r 
przebiegały zgodnie z przyjętym harmonogramem. 

  Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego realizowała współpracę z 
Burmistrzem i podmiotami podległymi. W dalszym ciągu będzie 
realizować działania w sposób PRO Inwestycyjny tak  jak dotychczas .   

 Jako przewodnicząca  dziękuję kolegom Radnym za cały rok ciężkiej 
pracy w komisji   oraz  w pracach na rzecz społeczności lokalnej. 

 

 Przewodnicząca Komisji:  

                                                                                      /-/ Bożena Karwowska 


